

樂善堂文吳泳沂幼稚園

「開心上茶樓」活動通告(高班)

23-095

敬啟者:

為配合「爺爺遊烏龍國」主題教學,本園將安排高班學生前往<u>秀茂坪商場</u>茶樓茗茶,從而讓幼兒透過親身體驗認識茶樓的基本運作和設備、不同的點心食物、茗茶的程序和禮儀,學習運用禮貌句子與人交談溝通,使他們獲得一次既充實並富教育意義的體驗活動。現將有關活動事項詳列如下:

- (一)活動地點:秀茂坪商場茶樓
- (二)活動費用:全免
- (三) 活動日期: 2024年5月13日(星期一)
- (四) 備註:
 - 1)活動當天學生照常時間返學及放學
 - 2) 此活動為課程學習活動,如家長不允許學生參加,將留在校內學習
 - 3) 請家長填妥回條於 2024 年 4 月 30 日(星期二)或之前交回班主任

此致 貴家長台鑒



樂善堂文吳泳沂幼稚園 校長 吳嘉莉 謹啟

_	示	_	m	午	m	H	_	1	1	
	令	_	14	4	15	力	_		六	

×-----×------

樂善堂文吳泳沂幼稚園

高班「開心上茶樓」活動--回條

23-095

敬覆者:

本人*同意/不同意 敝子弟於2024年5月13日(星期一)前往秀茂坪商場茶樓 茗茶。

此覆 樂善堂文吳泳沂幼稚園

班別:_____ 學生姓名:_____ 家長簽署:_____

二零二四年 月

註:請家長填妥回條於 2024 年 4 月 30 日(星期二)或之前交回班主任



Lok Sin Tong Man Ng Wing Yee Kindergarten Notification of "Happy Take Tea" Activity- K3

23-095

26th April, 2024

Dear Parents,

To complement the theme of "爺爺遊鳥龍國", our kindergarten will arrange for students to visit Sau Mau Ping Tea Restaurant. Through this experience, children will learn about the basic operations and equipment of a tea restaurant, different dim sum dishes, the procedures and etiquette of tea brewing, and practice using polite phrases to communicate with others. This activity aims to provide them with a meaningful and educational experience. The details of the activity are as follows:

- 1. Activity location: Sau Mau Ping Shopping Centre Tea Restaurant
- 2. Activity fee: Free
- 3. Activity date: 13th May, 2024 (Monday)

4. Remarks:

- 1) Students are expected to return to school and be dismissed at the usual times on the day of the activity.
- 2) This activity is part of the curriculum. If parents do not allow their child to participate the student will remain at school for regular studies.
- 3) Please fill out the reply slip to the class teacher on or before 30th April, 2024(Tuesday).

Thank you for your attention!	WAN NG WING YEE A	
Yours faithfully, Ms. Ng Ka Lee	文吳泳沂幼稚園 A	
The principal of Lok Sin Tong Mar	n Ng Wing Yee Kindergarten	
		%

Lok Sin Tong Man Ng Wing Yee Kindergarten Reply Slip - "Happy Take Tea" Activity- K3

23-095

Dear	Sir	/ N	Iadam,
------	-----	-----	--------

I (* agree	/	disagree) to al	llow my	child to	visit the	tea restaurant	at Sau	Mau	Ping
Shopping Centre	on	13 th May, 2024	(Monda	y).					

Student's name:	Class:		
Parent's signature:	Date:		

Note: Please fill out the reply slip to the class teacher on or before 30th April, 2024 (Tuesday).